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SLOVENSKO: Minister zdravotníctva hovorí, žeby bolo ideálne, keby si „trojdávkoví“ dali aj
štvrtú dávku. Preto očakávame šesť miliónov vakcín na omikron. Zdá sa, že väčšina
národa fandí Rusom a bratislavská kaviareň nevie, čo s tým. Slovensko je už plné nielen
futbalových expertov, ale aj sudcov. A čo nové na fronte? Zelenskyj sa už nekamaráti s
Muskom. Snáď im teraz nevezme svoj satelitný internet…

Nevieš dňa, ani hodiny

Vysoký športový funkcionár sa opil, sadol za volant a zabil päť mladých ľudí, ktorí čakali na MHD.
Udalosť otriasla celým Slovenskom a mohli sme sledovať mnoho samozvaných sudcov, ktorí sa
predbiehali v tom, aký trest by si asi tento človek zaslúžil. Navrhovala sa verejná poprava, doživotie
či mučenie. Aj nás táto strašná tragédia zasiahla, udeľovanie trestov ale necháme na súdy. Radšej si
pripomeňme, že naozaj: Nevieš dňa, ani hodiny…
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Najlepší prieskum je ten, ktorý sám dezinterpetujem?
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Zaznamenali ste zdesenie bratislavskej kaviarne vrátane politických „elít“ po tom, ako sa zverejnili
výsledky prieskumu pod patronátom Slovenskej akadémie vied? Zistilo sa, že 52 % percent Slovákov
si želá v konflikte medzi Ruskom a Ukrajinou výhru Ruska.

Múdre hlavy pár týždňov vymýšľali, čo s tým, až vymysleli úplne nový prieskum od Globsecu, ku
ktorému nám nový minister zahraničných vecí Rastislav Káčer slávnostne povedal, že konečne sa
„veci uviedli na pravú mieru“. Podľa nového prieskumu si víťazstvo Ukrajiny želá 47 % Slovákov a
nasledovali bombastické titulky liberálnej tlače s tým, že to je predsa väčšina Slovákov!

Vidíme to tak, že ak sa nám táto do neba volajúca lož prezentuje ako pravda, tak sa máme na čo
tešiť. Vyplývajú totiž z toho dve veci. Po prvé – že nás niekto má za úplných hlupákov a po druhé, že
ak sa nehanbil za túto lož, tak potom toto bol len začiatok.

Génius alebo…?

Blahoželáme ministrovi financií, že sa mu opäť raz podarilo udržať v kresle. Bol to naozaj veľký stres
pre celý národ, aj pre OľaNO, ktoré je stále viac nejednotné v názore na to, či je Igor Matovič
„pacient“, ako o tom idú chýry už celé roky, alebo je to geniálny, nepochopený vizionár.

Jeho bombastické nápady nás síce stáli šialené peniaze, ako napríklad celonárodné testovanie,
ktorým vyrazil dych celej Európe, ale ako ho poznáme, určite to ešte nie je všetko, čo si pre nás
pripravil a my to naďalej môžeme sledovať v priamom prenose.

Fór týždňa

Minister zdravotníctva Lengvarský informoval, že do konca roka k nám dorazí milión covid vakcín na
omikron. A to nie je všetko. Slovensko má dohodnutých aj ďalších päť miliónov. Minister totiž verí, že
záujem o očkovanie sa bude zvyšovať. A nielen to! Minister vyhlásil, že „ideálne by bolo, aby
všetci, ktorí majú záujem a majú prvé tri dávky, si dali aj štvrtú.“
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Chceli sme pôvodne napísať ostrý komentár o tom, ako sme ešte pred pár týždňami počúvali, že
trikrát a dosť. A pred pár mesiacmi, že dvakrát a dosť. Radšej sme sa ale rozhodli odštartovať
„tipovačku“. Do komentára na našom FB nám môžete napísať svoj tip na to, pri koľkých dávkach sa
táto „akcia“ konečne skončí.

Čo nové na fronte?

Škandál. Najbohatší muž na svete, ktorý bol dlho pre našich ukrajinských susedov hrdinom, pretože
im od začiatku konfliktu posielal terminály k Starlinku, si tam veľmi pokazil reputáciu. Elon Musk
totiž opísal svoju predstavu dosiahnutia mieru a navrhol napríklad, aby bol Krym súčasťou Ruska a
aby Ukrajina bola neutrálna.
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Vysokopostavený ukrajinský diplomat Andrij Melnyk reagoval na Muska verejne a vulgárne.
Diplomatická odpoveď to nebola. Zaujímavé je, že ešte nedávno ukrajinský prezident Zelenskyj
nešetril slovami chvály na adresu Elona Muska a ďakoval mu za pomoc a podporu.
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